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Onderwerp Behandeld 
in

Behandeld in 
datum

Inhoud Stand van zaken

Omgevingsverordening 
Noord-Holland 2022

PS 23-05-2022 De heer HOLLEBEEK (PvdD) vraagt over een 
beleidsuitwerking van natuurinclusief bouwen of de 
gedeputeerde een doorkijkje kan geven wanneer we 
iets kunnen verwachten.

Gedeputeerde LOGGEN denkt dat het goed is als we 
dit met de bouw ambassadeur bespreken. Die staat 
in het voorfront. De gedeputeerde zegt toe er zo 
snel mogelijk schriftelijk, via de commissie, bij de 
staten op terug te komen.

Omgevingsverordening 
Noord-Holland 2022

PS 23-05-2022 De heer Muurlink (PvdA) geeft aan dat er zorgen 
leven onder inwoners over de ruimtelijke opgave 
verbonden aan de energietransitie. Zoals dat er voor 
duurzame nieuwbouwwoningen en 
energieopwekking in Amsterdam duizenden nieuwe 
transformatorhuisjes nodig zijn.
Gedeputeerde Loggen geeft aan dat dat valt onder 
een goede ruimtelijke ordening. Gedeputeerde geeft 
(naar aanleiding van een aangekondigde motie) aan 
dat is beter om over enige tijd met elkaar te 



bespreken hoe het in de praktijk uitpakt. Dat wil de 
gedeputeerde voor de Staten agenderen.
De heer Muurlink dankt voor de toezegging.

Omgevingsverordening 
Noord-Holland 2022

PS 23-05-2022 Mevrouw VAN ANDEL (CDA) vraagt of de 
gedeputeerde kan toezeggen nog eens met 
gemeente Wormerland te praten. De gemeenteraad 
heeft daar een motie neergelegd, unaniem, met de 
melding dat de Notitie Lintbebouwing fijn is, maar 
dat de raad meer locaties ziet. 

Gedeputeerde LOGGEN geeft aan daarover een 
gesprek te hebben gehad met Wormerland. De 
gedeputeerde gevraagd wat ik kan voorleggen aan 
Provinciale Staten. Dat moet gemeente Wormerland 
nog aangeven. De gedeputeerde is bereid om 
inhoudelijk naar de casus Wormerland te kijken. Als 
wij met inachtneming van de parameters, die het 
BPL ons geeft, een mooi plan kunnen maken, dan 
ben ik altijd bereid om dat aan u voor te leggen om 
te bespreken hoe we dat verder kunnen uitwerken.

Mevrouw VAN ANDEL geeft aan dat de 
gemeenteraad van Wormerland om meer 
mogelijkheden voor bouwen in het lint vraagt. In de 
motie wordt gesteld dat de raad blij is met de 
Notitie Lintbebouwing, maar ook dat er meer nodig 



is in de gemeente. Waarschijnlijk gaat u mijn motie 
ontraden. Dan is mijn vraag of u in ieder geval kunt 
kijken wat er in de gemeente Wormerland nog meer 
nodig is dan alleen de probleemlocaties die tot nu 
toe in de notitie staan.

Wormerland kent een behoorlijk areaal Bijzonder 
Provinciaal Gebied. Als daar plannen zijn die 
daaraan tegemoet komen dan valt daarover te 
praten met dit college.

knelpunt regels 
woningbouw

PS 29-06-2020 De VVD heeft een vraag over de regels. Ik zeg toe 
om het gesprek met de gemeenten proberen te 
entameren – dat is ook iets wat vanuit de bouwtafel 
en versnellingstafel naar boven komt – dat men 
tegen wisselende regelgeving aanloopt bij 
betaalbaarheid, doelgroepen en parkeernormen. 
Elke gemeente is net weer even anders en ik wil best 
een poging wagen zonder dat ik mij gelijk vastleg 
op een resultaatsverplichting. Dat is even lastig want 
je daagt de gemeente wel uit om over het domein 
waar zij zelf over gaan, om een deel los te laten en 
dat in gezamenlijkheid in de provincie te 
harmoniseren. Ik zeg dus niet toe dat het al aan het 
eind van het jaar is opgelost.

Informatie Wonen en 
vliegen

RWK 08-06-2020 Gedeputeerde zal relevante informatie delen. Wonen 
en vliegen staat los van de verstedelijkingsopgave. 



Het is een complex vraagstuk en er vindt intensief 
overleg plaats met het Ministerie van Infrastructuur 
en Waterstaat. Zodra Gedeputeerde meer informatie 
heeft, zal hij die delen met de Staten.


